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Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Josefin Johansson 

Justerare: 

 

 

______________________                               _____________________________ 

Sigvard Ländin                                          Per Westberg 

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordföranden hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
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§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 5/2009 från sammanträdet den 4 maj blivit justerat. I protokollet, § 

5, står ”ingen information” under rubriken Råcksta. Någon rapport från 

förtroenderåd/anhörigmöte fanns inte men däremot redogjorde några av ledamöterna i 

pensionärsrådet för det studiebesök som de gjort på Råcksta vård- och omsorgsboende i april. 

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Sigvard Ländin och Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 9 juni klockan 14.00. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade från Hässelgårdens förtroenderåd. Det finns 400 000 kr i 

projektmedel avsatta för arbete med att utveckla förebyggande aktiviteter på Hässelgården 

under två år. Birgit informerar om de aktiviteter som för närvarande hålls på Hässelgården.  

Diskussionerna om att ingärda en gård i anslutning till gruppboendena fortsätter. Matrådsmöte 

har hållits där beslut har tagits om att fler kryddor ska tillhandahållas. En förslagslåda för 

Hässelgården har satts upp. 

Biblioteket på Hässelgården saknar ett redovisningssystem där låntagarna kan skriva upp vilka 

böcker de lånar och när de lämnat tillbaka dem. Gunilla Carlén meddelar att hon har haft 

frågan om biblioteksverksamhet på vård- och omsorgsboenden uppe med en ledamot av 

stadsdelsnämnden som lovat att undersöka frågan närmare, även hur det ser ut på boendena i 

övriga staden. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson rapporterade från Skolörtens förtroenderåd. En anläggning för filmvisning 

ska installeras. Planer finns på att ordna regelbundna filmvisningar för de boende.  

Skolörtens restaurang har många gäster. För att öka antalet sittplatser kommer bord även att 

ställas i samlingssalen för att alla ska få plats. Kerstin meddelar att man i förtroenderådet har 

ett gott samarbete med Skolörtens vård- och omsorgsboende som försöker ordna det mesta 

som förtroenderådet föreslår. 

 

Råcksta 

Ingen information. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 14 maj 2009 

Ärende 10. Årsrapport 2008 för Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd. 

Stycket om anhörigas upplevelse av hur anhörigstödet fungerar diskuterades. 

 

Ärende 12. Ansökan om ytterligare stöd från stadsdelsnämnden 

Pensionärsrådet anser att det är viktigt att stadsdelsnämnden ger Medborgarhusföreningen 

Trappan det stöd som behövs för att upprätthålla verksamheten. 

 

Ärende 13. Nälsta gruppbostad – om- och tillbyggnad 

Pensionärsrådet har tagit del. 
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Ärende 14. Trafiksäkerhetspolicy för Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 15. Redovisning av avtalsuppföljning – Råcksta vård- och omsorgsboende 2009-04-24 

Ärendet diskuterades. Per Westberg och Gun-Marie Gunnars påtalar att det finns en rad brister 

som behöver åtgärdas. 

 

Ärende 16. Ansökan till Länsstyrelsen om utvecklingsmedel för förebyggande insatser – 

”Komet i förskolan” – år tre. 

Pensionärsrådet har tagit del. Birgit Grahn påpekar att Komet-metoden är omdiskuterad. 

 

Ärende 17. Sammanläggning av avdelningarna Omsorg om personer med 

funktionsnedsättning och Individ- och familjeomsorg. 

Pensionärsrådet har tagit del. Synpunkter framförs på det föreslagna namnet Socialtjänsten. 

Några ledamöter menar att detta namn kan ge felaktiga associationer. Leif Spjuth tar till sig 

synpunkterna. 

 

Ärende 18. Införandet av gemensam växelfunktion för stadens nämnder och bolag. 

Pensionärsrådet har endast tillgång till förvaltningens tjänsteutlåtande och framför att 

underlaget är för litet för att kunna ta ställning i frågan. Rådet saknar en diskussion kring 

säkerhet, lokalkännedom och språk. I diskussionen dras paralleller till färdtjänstens växel som 

förlades utomlands. 

 

Ärende 19. Säkerhetsprogram för Stockholms stad 2009-2012 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 20. Anvisningar för upphandling inom omsorg om personer med funktionsnedsättning 

enligt LSS. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 21. Uppdragslista 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 22. Vem bryr sig! Vi bryr oss! 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 23. Internutredningar vid interna brott 

Diskussion kring hur ärligheten hos personen som anställs kontrolleras samt hur brottsoffer 

ersätts.  

Inom äldreomsorgen begärs alltid två referenser. Utdrag ur belastningsregistret krävs inte för 

närvarande eftersom staden inte givit direktiv om detta och det är viktigt att hantera frågan på 

samma sätt i staden. Annica Dominius redogör för hur äldreomsorgen ersatt brottsoffer 

tidigare. 
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Ärende 24. Lättläst om stadsdelsnämnden 

Pensionärsrådet har tagit del. 

Ärende 25. Företagsråd – för fördjupad kontakt och dialog 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 26. Uppföljning av ramavtal om enstaka platser, stadens vård- och omsorgsboende för 

äldre, hemtjänst i kommunal och privat regi samt ledsagning och avlösning enligt LSS och 

SoL, 2008. 

Pensionärsrådet diskuterade ärendet. Rådet framför att det är viktigt att personalen alltid bär 

identifikation synligt vilket är en av punkterna som redovisas i den rapport som skrivelsen 

grundas på. 

 

Ärende 27. Redovisning av Stimulansmedel för 2006/2007. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 28. Jobbgaranti och Jobbtorg 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende S 2. Upphandling avseende sjuksköterskeinsatser, kvälls- och nattetid vid Skolörtens 

och Hässelgårdens vård- och omsorgsboende i Hässelby-Vällingby. Förfrågningsunderlag. 

Pensionärsrådet har tagit del av en muntlig redogörelse för ärendet. 

 

§7 Övrig information från äldreomsorgen 

Biståndsenheten 

Information om att Marja Niemi har slutat som biträdande avdelningschef. 

 

Hässelgården 

Restaurangen som ägs förvaltas av Micasa bär sig inte ekonomiskt för Mitra som driver den 

nu. Diskussion pågår med Micasa som arbetar för att hitta en ny restauratör. Mat från 

Skolörtens restaurang kommer att serveras till de boende i seniorboendet under sommaren. 

 

En styrgrupp är bildad för ombyggnationen av Hässelgården. Anhörigmöte har hållits. Ingen 

oro märks bland anhöriga eller boende men viss oro finns bland personalen.  

 

Arbetet med ombildning av Cameliagården och Aklejan kommer att påbörjas i augusti 2009. 

 

Råcksta vård- och omsorgsboende 

Råcksta kommer att utlysa en balkongtävling i huset. Pensionärsrådet får förfrågan om att 

ställa upp som jury i tävlingen som ska avgöras i augusti. Rådet tackar ja. Kallelse kommer att 

skickas ut. 

 

Omsorgsdagboken 

Annica Dominius informerar om den webbbaserade tjänsten där den enskilde eller dennes 

anhöriga (efter samtycke) ska kunna få tillgång till genomförandeplan och social 

dokumentation. E-legitimation kommer att krävas. Eftersom olika enheter kommit olika långt 
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med den sociala dokumentationen pågår en diskussion om hur långt tillbaka i tiden den sociala 

dokumentationen ska vara synlig i omsorgsdagboken. 

Ekonomi 

Leif Spjuth informerar om månadsrapporten för maj och det ekonomiska läget i stadsdelen. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Äldreförvaltningens sammanställning av verksamhets- och kvalitetsredovisning för 

äldreomsorgen.  

Diskussion kring att den kommunala hemtjänsten har det lägsta resultatet av de redovisade 

enheterna. Den senaste brukarundersökningen visar att den kommunala hemtjänsten blivit 

betydligt bättre sedan den senaste undersökningen 2006. 

 

Syn- och hörselkonsulent 

Barbro Almstedt önskar ett förtydligande kring neddragningen av syn- och 

hörselkonsulenterna med 50 %.  

Bedömningen är att samma arbete och service kommer att kunna göras på 1,5 tjänst efter att 

man sett över arbetssätt. Övriga stadsdelar i staden har i genomsnitt en syn- och 

hörselkonsulent, även stora stadsdelar. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa ordinarie sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 17 augusti 2009  

klockan 9.00-11.00 i sammanträdesrummet Markelius. 


